
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 4/20 
OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 
Datum:   1. 29.6.2020 v 18:00 hod 
Přítomni: 
 
 
 
Zapisovatel: 
Omluvili se: 
 
Neomluveni: 
Host:  

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: Aleš Kerner, Josef Krištof, Alexandr Špalek, František Záleský, Šárka Zmeková, Ivan 
Kapusta, Ondřej Skřivan (prázdninové jednání OsV bylo očekávaně neusnášení schopné) 
 
Šárka Zmeková 
Jan Lenk, Svatava Keltnerová, Hana Žampachová, Juraj Kozák, Martin Hlavatý, Petr Vávra, 
Zdeňka Balšánková, Jan Harsa 
xxx 
xxx 

Člen RM, ZM: Silvia Doušová, místostarostka   
Příští jednání: Bude oznámeno 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
 
Předseda OsV M. Suchánek seznámil přítomné s programem jednání:  

o úkoly z minulých jednání, informační update, 
o dopravní generel, 
o ostatní.  

 
Úkoly z minulých setkání, informační update, úvodní diskuze: 

o Deratizace: do pravidelné deratizace zařazeno hnízdiště u SMERO. OsV žádá o deratizaci 
v ulici 17. listopadu mezi vchody 115-116 směrem z ulice. 

o Generel dopravy: Připravit 2-3 etapy, které by OsV chtěl aplikovat prioritně. 
o KnihoBudka: Do konce prázdnin bude hotovo. 
o Kontrola a oprava oplocení parkoviště Na Studních – u Leporu: sloupek nezavařen, bude 

místo něj květináč. 
o Velký výskyt holubů na sídlišti: Situace se bude řešit znovu v zimě, až nebudou hnízdit. 
o Prověření stavu zeleně (zejména vzrostlých stromů) na dětském hřišti v ulici Havířská 

stezka: Zeleň na hřišti je v pořádku a není třeba zasahovat. 
o Zrušení složenek za odpady: Nemohlo by město vytvořit portál, na který by se dostal občan 

pod r. č. k variabilnímu symbolu k platbám městu za odpad, psy? 
o Zónové čištění: TS stále čistí od 7 hod., i když auta mohou odjet až na 8 hod. 
o Odpadkové koše OC InterCora: V jednání s vedením InterCora. 
o OsV Šipší a Hlouška chtějí být informovány o všech materiálech, které jdou do RM a ZM 

a obsahují body s přímým dopadem do těchto částí města: Město se neshodlo na pravidlech 
a znění zápisů ze schůzí OsV. Úřad by se měl informovat/vyjadřovat jedním vstupem/jedním 
výstupem. Paní místostarostce by se to líbilo formou rozdělovníku. Zápis + reakce 
rady/úřadů. 
 

Dopravní generel (DG): 
o Tesco aktivovalo projekt v bývalém areálu Avia: Paní místostarostka informovala 

o parkovacích místech a vybudování kruhového objezdu, který bude realizován dle 
původního plánu. OsV navrhuje požádat developera o doplnění stání pro elektromobily, 
včetně dobíjecích stanic. 

o Petice ,,Nesouhlas s Generelem sídliště Šipší“: K petici se připojují v lokalitě Na Studních další 
SVJ. Na OsV se obrátil pan Chmelka, který zastupuje SVJ Na Studních 70-73 s tím, že občané 
nesouhlasí také s vybudováním parkovacího domu v těsné blízkosti oken, jak navrhuje 
dopravní generel. M. Suchánek doplnil, že návrh umístění parkovacího domu Na Studních je 



k občanům bezohledný. Vedení města se k DG vyjadřuje tak, že dokument není závazný. Dále 
si pan Chmelka stěžuje, že mu pan starosta J. Viktora opakovaně neodpovídá na email. OsV 
žádá, aby mu byla petice a reakce vedení města na ní oficiálně zaslána k vyjádření (předem 
děkujeme). 

o Parkoviště ul. Opletalova - „trafostanice“: Paní místostarostka informovala, že jednání s ČEZ 
pokračuje. M. Suchánek doplnil, že kontaktoval ČEZ Distribuci, aby osobně zjistil stav. 
Proběhla úprava smlouvy. Do ledna 2021 by mělo být hotovo. OsV i zde navrhuje změnu 
v projektu a doplnění 2-3 nabíječek pro elektromobily. 

o Parkovací domy v DG: Paní místostarostka se vyjádřila, že na parkovací domy ani ve vzdálené 
budoucnosti peníze nebudou.  

o Potrubí v Opletalově ulici pro odvod vody z přívalových dešťů: Pan F. Záleský upozorňuje na 
výskyt potrubí v místech, kde má dle DG dojít ke stavbě parkovacích míst. Buď se budou 
muset potrubí odstranit a risknout, že už voda z Kaňku nezasáhne sídliště, nebo se budou 
muset celé předělat. 

o Silnice na „Šalátkově“ náměstí: OsV upozorňuje na problém v zatáčce od kruháku po ulici 
Jana Zajíce, kde se nevejde autobus a osobním automobilem. Projekt byl navrhován na 2 os. 
automobily. Náměstí je patrně stále ve „zkušebním režimu“, a tak OsV navrhuje 
přehodnocení, popř. úpravu řešení. 

o Objekt bývalé družiny ZŠ Jana Palacha: 
o OsV žádá o informovanosti při jakýchkoli jednáních a nabídkách družiny.  
o OsV opakovaně žádá, nově prosí, vedení města o studii Družina Jana Palacha, jak bylo 

slíbeno. Určení termínu veřejného projednání.  
o Vedení města informuje. Galerie Felixe Jeneweina stěhuje depozit. Pan Aleš Rezler 

dostal všechny informace a potvrdil, že místní podmínky obrazům vadit nebudou. 
V plánu je i nastěhování spolků. Energie si budou spolky platit, pobývat zde budou 
bez nájemného. Paní Maternová předala spolkům rozúčtování energií, kolik vše dříve 
stálo. OsV navrhuje smlouvy doplnit o údržbu objektu. 

o Šlo by spolky umístit v domě na Palackého náměstí s parkem U Tří pávů? Mohlo by 
tam být i infocentrum.  

o Pan Hlavatý předkládá prosbu, aby pod družinou zůstaly velké stromy, viz. návrh 
řešení parkoviště místo družiny. 

 
Priority z dopravního generelu (DG): 
 

1) Studie družina/zelená parkovací plocha, viz. komentář M. Hlavatého a panem 
starostou slíbená studie, 
 2) 17.listopadu – žlutý záliv plánovaný ještě v časech komise pro sídliště, 
 3) Na Studních – realizace stání podpořeného panem Krausem (květen 22, 2019), 
 4) Opletalova – stání směrem k ovečkám, 
 5) Opletalova – projekt u trafostanice. 

 
Komentář: Sídliště jsme rozdělili do tří částí. Horní, střední a dolní část. Návrh 
obsahuje kousek řešení pro všechny.  

 
O návrhu priorit DG přítomní členové OsV hlasovali (řešení podpořeno jednomyslně) 
a ,,per rollam” doplnil hlas M.Hlavatý. Pro řešení hlasovala nadpoloviční většina členů 
OsV. Užití a další kroky jsou na vedení města. 

 
 
 
 
 



Ostatní, diskuze, různé: 
o OsV byla přijata stížnost na nadměrný hluk z herny a baru Mamuta v době nočního 

klidu. Nejlépe volat státní policii, která může na místě udělit pokutu. 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 
o RM: OsV navrhuje doplnit projekt parkoviště Tesco a projekt parkoviště Opletalova (u trafostanice) o 

nabíječky elektromobilů. 
o TO: OsV prosí pana Janála o vyjádření k případné změně v projektu parkoviště, kde je původně asfalt. 

OsV navrhuje místo něj ,,zatravňovák“, aby nevznikalo takové teplo a pod něj retenční nádrže pro TS. 
Na retenční nádrže lze čerpat dotaci. 

o TS: žádáme o ořezání keřů v ulici 17. listopadu – ke vchodům nelze dojít suchý. Mezi vchody 120-121 
je strom, ze kterého je během roku velký nepořádek. Za Mamutem udělat redukci stromů, jsou tam už 
i vzrostlé nálety. U billboardu u Kauflandu vyřezat větve. 

o RM: Mohlo by město vytvořit portál, na který by se dostal občan pod r. č. k variabilnímu symbolu k 
platbám městu za odpad, psy? 

o RM: Hodně se na sídlišti vyskytují psy bez vodítka a košíku. Žádáme vedená města o návrh řešení. 
o RM: Šlo by spolky umístit v domě na Palackého náměstí s parkem U Tří pávů? Mohlo by tam být i 

infocentrum.  
o RM: OsV upozorňuje na problém v zatáčce od kruháku po ulici Jana Zajíce, kde se nevejde autobus a 

os. automobilem. OsV žádá o přehodnocení, popř. úpravu místa. 
o RM: Navrhujeme postavit na ,,Šalátkově“ nám. a u OC Pasáž mlžítka pro letní dny. 
o RM: OsV opakovaně žádá o informační nástěnku pro horní část Šipší. Slíbeno již na setkání OsV 

s vedením města… 
o TS: zarůstají chodníky, OsV prosí o vyčištění. Umístit kohout na vodu na sídlišti, aby TS s napařovačkou 

nemuseli jezdit tam a zpět. 
o TO: OsV prosí o deratizaci v ulici 17. listopadu mezi vchody 115-116 směrem z ulice. 
o Otevřené ze starších zápisů: odhad na likvidaci družiny (stanovit harmonogram a informovat OsV), 

určení termínu prezentace studie Družina Jana Palacha. 

Zapsala: Šárka Zmeková 
Ověřil: M. Suchánek 
 


